

# PERUTUSAN PENGURUS BESAR

**// Program-program ini bertujuan menurunkan kadar kemiskinan, memastikan pendidikan yang inklusif dan adil serta Memperkasa Kualiti Hidup komuniti. //**

**WAN SU ALI**

*Pemangku Pengurus Besar Yayasan JCorp*



## EMPAT FOKUS UTAMA SEJAJAR MATLAMAT PEMBANGUNAN MAMPAN (SDG) PBB

Matlamat utama Yayasan JCorp ialah untuk mewujudkan kehidupan yang sejahtera, berdaya huni dan lestari di masa akan datang. Yayasan JCorp dan pihak berkepentingan sentiasa berganding bahu dengan komuniti dalam mempromosi pertumbuhan positif dan membawa perubahan yang bermakna. Komitmen dan dedikasi Yayasan JCorp untuk mencipta hari esok yang lebih baik untuk semua diperkukuhkan melalui pelaksanaan pelbagai inisiatif dan program di sepanjang tahun 2022.

Inisiatif dan program yang dilaksanakan oleh Yayasan JCorp dalam bidang fokus utama iaitu Pendidikan; Seni, Budaya dan Warisan; Alam Sekitar; dan Kesejahteraan Komuniti sejajar dengan pelbagai Matlamat Pembangunan Lestari (SDG) Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (PBB), seperti SDG 1 (Tiada Kemiskinan), SDG 2 (Kelaparan Sifar), SDG 3 (Kesihatan yang Baik & Kesejahteraan), SDG 4 (Kualiti Pendidikan), SDG 8 (Pekerjaan yang Sesuai dan Pertumbuhan Ekonomi), SDG 9 (Industri, Inovasi dan Infrastruktur), SDG 11 (Bandar dan Komuniti yang Mampan), SDG 13 (Tindakan Iklim), SDG 14 (Kehidupan di Bawah Air), SDG 15 (Kehidupan di Darat), dan SDG 17 (Kerjasama Demi Matlamat). Ini merupakan komitmen Yayasan JCorp dalam menyumbang kepada masa depan yang lestari, di samping memastikan pertumbuhan ekonomi seimbang dengan tanggungjawab sosial korporat dan pemeliharaan alam sekitar. Selain itu, program-program ini bertujuan menurunkan kadar kemiskinan, memastikan pendidikan yang inklusif dan adil serta Memperkasa Kualiti Hidup komuniti.

### PENDIDIKAN

Yayasan JCorp meletakkan program pendidikan sebagai bidang fokus utama sejak institusi ini ditubuhkan pada 1997 dan keutamaan tersebut diteruskan secara konsisten dan penuh iltizam sehingga sekarang. Pemeraksanaan Pendidikan adalah usaha Yayasan JCorp mewujudkan peluang sama rata kepada pelajar kurang berkemampuan daripada golongan B40 untuk mencapai kecemerlangan dan mempunyai masa hadapan lebih baik sekali gus merubah status sosioekonomi keluarga masing-masing.

Antara program yang dilaksanakan termasuk menyediakan biasiswa dan bantuan pendidikan, menganjurkan program tuisyen dan menyumbang komputer riba serta mewujudkan Sustainable School.

Seramai 1,410 murid dari 47 sekolah rendah di seluruh Johor menerima manfaat daripada Projek Tuisyen Yayasan JCorp sepanjang 2022. Projek sama di peringkat sekolah menengah pula mengkhusus kepada subjek Ekonomi, Perniagaan dan Perakaunan yang dimanfaatkan kepada 1,350 pelajar dari 15 sekolah.



Sebagai tambahan kepada inisiatif ini, Yayasan JCorp melaksanakan program Sustainable School melibatkan 10 sekolah dengan penerapan elemen pendidikan **Sains, Teknologi, Kejuruteraan dan Matematik (STEM)** di kalangan pelajar serta mendorong mereka melanjutkan kerjaya dalam bidang tersebut. Pada masa sama, seramai 184 peserta menyertai program TVET dan meningkatkan kemahiran (*upskilling*) yang dianjurkan bersama 19 syarikat majikan seperti Kulim (Malaysia) Berhad, KPJ Healthcare Berhad, rangkaian KFC dan Pizza Hut di samping syarikat majikan luar yang lain. Daripada jumlah itu, 28 peserta diserap menjadi pekerja tetap selepas mereka menamatkan latihan amali.



### SENI, BUDAYA, DAN WARISAN

Yayasan JCorp menyedari kepentingan Seni, Budaya dan Warisan dalam memperkasa jati diri serta komuniti. Oleh itu, bidang fokus utama Seni, Budaya dan Warisan adalah bertumpu kepada program untuk mempromosi dan memelihara budaya, meraikan warisan dan seni, serta menyokong bakat penggiat seni dan persembahan tempatan.

Yayasan JCorp menyediakan platform untuk menjayakan inisiatif seni, budaya dan warisan di samping menggalakkan bakat seni serta melindungi tapak warisan budaya dengan kerjasama karyawan artis dan Seni Lukis Negara dan Yayasan Warisan Johor.

### ALAM SEKITAR

Ada petikan kata-kata yang menyebut - *Insan yang baik adalah sahabat kepada seluruh alam yang hidup*. Petikan kata-kata lain - *Pemuliharaan adalah keadaan harmoni di antara manusia dan tanah*. Banyak petikan dan kata mutiara yang mengangkat alam sebagai keutamaan untuk dipelihara dan disantuni. Yayasan JCorp mengambil sebahagian daripada komitmen dan tanggungjawab itu apabila bekerjasama dengan organisasi tempatan dan agensi kerajaan untuk mempromosikan amalan lestari serta menyokong program pendidikan merangkumi tenaga lestari serta pemuliharaan alam sekitar dan sungai. Ini termasuk menganjurkan program penanaman pokok dan kitar semula mahupun membersihkan persekitaran.

// Yayasan JCorp menyedari kepentingan Seni, Budaya dan Warisan dalam memperkasa jati diri serta komuniti. //

Berkait dengan kelestarian dan mendukung bidang fokus utama Alam Sekitar, Yayasan JCorp menganjurkan **Program Kutip Sampah Sambil Beriadah (KUDAH)** di tiga lokasi di Pontian, pada Jun 2022. Ia bertujuan meningkatkan kesedaran sesebuah komuniti mengenai kepentingan menjaga kelestarian alam sekitar serta mempromosikan budaya mengutip sampah sambil beriadah.

Program berlangsung di Kampung Kukup Laut, Kampung Ayer Masin dan Kampung Benteng Kanan melibatkan 100 peserta termasuk pelajar dan anggota pekerja Universiti Teknologi Malaysia, Majlis Daerah Pontian, sukarelawan Sahabat Yayasan JCorp serta penduduk setempat.

Pencapaian lain sepanjang 2022 adalah apabila 460 individu telah mendaftar sebagai sukarelawan Sahabat Yayasan JCorp dan kepada yang berminat boleh mendaftar menerusi laman sesawang: [www.yayasanjcorp.com.my](http://www.yayasanjcorp.com.my)



## KESEJAHTERAAN KOMUNITI

Pandemik COVID-19 meninggalkan kesan mendalam kepada seluruh rakyat Malaysia, lebih-lebih lagi golongan yang kurang berkemampuan. Usaha Yayasan JCorp untuk memberikan kesan positif dan meningkatkan kualiti hidup komuniti terlibat diteruskan melalui pelbagai program kebajikan, kesihatan dan projek khas yang dilaksanakan dengan sokongan padu pelbagai pihak termasuk bantuan bencana yang telah disalurkan kepada mangsa di sepanjang 2022.

Antaranya, Yayasan JCorp dan syarikat Kumpulan JCorp menyalurkan sumbangan RM500,000 untuk kebajikan serta pembangunan pelajar Universiti Teknologi Malaysia (UTM). Seterusnya sumbangan pembinaan Rumah Hijau di Cerebral Palsy Johor berjumlah RM40,000 dan pembinaan kawasan riadah di Hospital Permai kepada pesakit Kanser berjumlah RM165,301.75 dengan kerjasama Yayasan Kanser Tunku Laksamana Johor. Bantuan misi mangsa banjir turut dipergiat dengan kerjasama JCorp dan syarikat Kumpulan bersama Southern Volunteers berjumlah RM268,000 serta sumbangan program kesedaran kesihatan 'World Heart Day' berjumlah RM150,000 dengan kerjasama Persada Johor & KPJ Healthcare Bhd.

Yayasan JCorp komited meningkatkan keadaan sosioekonomi melalui pelaksanaan pelbagai program yang meliputi antaranya kesukarelawanan, kesejahteraan, kesihatan selain bantuan perubatan dan bantuan bencana.

### PERBELANJAAN 2022

Pada tahun 2022, Yayasan JCorp telah memperuntukkan perbelanjaan berjumlah RM4.6 juta untuk membiayai pelbagai program CSR yang melibatkan komuniti dan pihak yang berkepentingan. Inisiatif-inisiatif pada tahun 2022 berjaya direalisasikan hasil sokongan dan dukungan daripada pelbagai pihak. Yayasan JCorp ingin menyatakan penghargaan kepada semua pihak yang telah membantu, menyumbang dan menyokong pelaksanaan program, projek dan aktiviti yang telah memberikan nilai yang sangat besar kepada setiap individu yang terlibat.



Bagi tempoh sama, Yayasan JCorp menerima sumbangan daripada JCorp dan syarikat Kumpulan melalui program tahunan, *project based* dan projek Khas berjumlah RM4.35 juta manakala RM1 juta lagi sumbangan dari luar. Selain itu, sepanjang 2022, Yayasan JCorp turut menerima sumbangan berbentuk barangan '*in-kind*' berjumlah lebih RM2 juta yang diperolehi melalui program sumbangan buku, komputer, sumbangan banjir, benih pokok dan kos pengajar sukarelawan daripada rakan strategik kami.

### BERSAMA MEMACU PERUBAHAN POSITIF

Inisiatif sepanjang tempoh 2022 berjaya direalisasikan hasil sokongan dan dukungan daripada pelbagai pihak. Justeru, pada ruang dan kesempatan ini Yayasan JCorp menyatakan setinggi-tinggi penghargaan kepada semua pihak yang telah membantu, menyumbang dan menyokong pelaksanaan program, projek dan aktiviti Yayasan yang telah memberi manfaat serta impak nilai yang sangat besar kepada setiap individu terlibat.

**// Yayasan JCorp komited meningkatkan keadaan sosioekonomi melalui pelaksanaan pelbagai program... //**



**// Kolaborasi dan sokongan dari semua pihak memainkan peranan penting dalam usaha Yayasan JCorp memperkasa kualiti hidup komuniti. //**

Bak kata pepatah - *Orang berbudi, kita berbahasa*. Orang memberi, kita merasa. Oleh itu, Yayasan JCorp merakamkan ucapan *'terima kasih daun keladi'* kepada **Johor Corporation** dan syarikat Kumpulan iaitu **Kulim (Malaysia) Berhad, KPJ Healthcare Berhad, QSR Brands (M) Holdings Bhd dan JLand Group Sdn Bhd serta Waqaf An-Nur Corporation Berhad** yang memberi sokongan padu sehingga menjadikan program yang dirancang sebagai realiti.

Yayasan JCorp turut merakamkan rasa terima kasih kepada rakan strategik iaitu Kementerian Pendidikan Malaysia, Jabatan Pendidikan Negeri Johor, Majlis Agama Islam Negeri Johor, Deloitte Malaysia, Malaysia Professional Accountancy Centre (MyPAC), Temasek Foundation, Persatuan Cerebral Palsy Johor, Yayasan Kanser Tunku Laksamana Johor, Yayasan Raja Zarith Sofiah Negeri Johor, Jabatan Pembangunan Kemahiran, Persekutuan Majikan-Majikan Malaysia (MIEF), Jabatan Kebajikan Masyarakat, Southern Volunteers serta pihak media atas penglibatan, sokongan, komitmen dan kerjasama yang dijayakan.

Tidak lupa sekalung ucapan sama kepada **rakan media - akhbar dan portal berita serta stesen televisyen dan radio** yang sentiasa menyokong program Yayasan JCorp melalui liputan berita, promosi dan hebahan. Kolaborasi dan sokongan dari semua pihak memainkan peranan penting dalam usaha Yayasan JCorp memperkasa kualiti hidup komuniti. Kami berharap, kerjasama dan kolaborasi ini akan diteruskan pada masa akan datang dan bersama-sama kita memacu perubahan positif untuk kesejahteraan dan kemakmuran komuniti akar umbi.

Hanya Allah SWT yang akan membalas budi dan jasa yang dicurahkan seterusnya mempermudah segala urusan kita dalam menjayakan program demi kesejahteraan komuniti yang disasarkan.

Saya juga ingin mengambil kesempatan ini untuk menyampaikan salam takziah kepada keluarga, rakan sekerja, dan kenalan atas pemergian Allahyarhamah Puan Noor Ruzilawati Ruddin. Saya percaya Allahyarhamah telah menjadi sumber inspirasi ramai dan banyak menyumbang tenaga serta jasa dalam memperkasa pendidikan dan sosio ekonomi komuniti yang memerlukan. Kami akan meneruskan aspirasi dan usaha-usaha Allahyarhamah untuk membantu meningkatkan kualiti hidup komuniti tanpa mengira latar belakang, bangsa dan agama.

**WAN SU ALI**